
Voordeel Raads- en commissieleden in Notubiz 
 
Vanuit onze digid-audit is de wens zo min mogelijk personen in de persoonslijst in de beheeromgeving 
te hebben staan. Dus alleen personen die daadwerkelijk toegang nodig hebben in ons 
beheeromgeving. Nu staan alle personeelsleden en raads- en commissieleden er ook in terwijl zij geen 
enkele bevoegdheid hebben.  
Personeelsleden worden opgevoerd voor de verjaardaglijst op intranet. Omdat intranet er uitgaat en 
dus de verjaardaglijst niet meer door ons gevuld hoeft te worden kunnen we vanaf 1 januari onze 
persoonslijst al heel erg opschonen.  
Raads- en commissieleden worden opgevoerd om op de site te kunnen laten zien wie onze raads- en 
commissieleden zijn. Veel meer informatie dan nu op de site staat kan niet worden toegevoegd.  
Bij Notubiz zijn veel meer gegevens (nevenfuncties, wat heeft iemand over een onderwerp gezegd, 
wat heeft iemand gestemd) persoonlijk aan onze raads- en commissieleden te koppelen dan in SIM.  
 


